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HKSF LEVEL 1 RACE OFFICER TRAINING COURSE 

 

 
To become a Race Officer 
The HKSF is currently developing a scheme for Sailing Race Management Officials. The purpose 
of this scheme is to build the capacity for those interested by introducing them to all aspects of being a 
Race Officer for clubs’ and watersports centres’ racing events. The course will provide 
participants knowledge and skills  needed. 

 
The Course Outline 
The course will be conducted in a classroom setting. After attending this eight-hour course and 
passed the exam at the end of it, before being fully accredited and certified by the HKSF, the 
participant will be required to be an Assistant Race Officer on eight race days over the following 
twenty-four months. The Race Officer in-charge on each day will confirm in writing that the 
participant has met the standard by filling in the “Practical Experience Record Sheet” which the 
participant is required to keep and submit to HKSF when completed. Such record sheet can be 
found on the HKSF website. 

 
The Course Syllabus 
The following topics will be covered: 

 
1) Introduction to Club Race Management 
2) Roles and Responsibilities 
3) Resources and Equipment 
4) Weather 
5) Race Area & Courses 
6) The Start 
7) Race Control 
8) The Finish 
9) Post Racing  
10) Multiple choice exam (passing mark: 70%)
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Participation Prerequisite 
Sailors with a good extent of experience in racing and preferably in race management.  Be 
interested in learning and willing to be actively involved in race management in the immediate 
future. 

 
Instructors 
Inge Strompf-Jepsen 
Bonnie Cheng 
Instruction medium will be English, supplemented in Cantonese upon request. 

 
Course Date and Time 
Saturday, 9 December, 2023, 09:30-17:30 

 
Course Venue 
Harbour Room, 3/F, Aberdeen Boat Club,  20 Shum Wan Road, Aberdeen, Hong Kong 

 
Capacity: Max 18 participants 

 
Fee: HK$ 500.00 (including simple lunch and coffee) 

 
Enrolment procedure 
Please complete the online registration form HERE 
 
Registrants with the most suitable experience will be selected and notified of payment 
instructions and deadline. 

 
Enrolment deadline 
3 December 2023 

 
Enquiry 
Sailing Federation of Hong Kong, China : admin@sailing.org.hk or Tel: 2504 8159 

 
 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc7JeYIRjqBPxhpvpq1Mn98_GuRJ3j94EM7TTThh2z45v9EUQ/viewform
mailto:admin@sailing.org.hk
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香 港 帆 船 運 動 總 會 

第 一 級 賽 事 主 任 訓 練 課 程 

 

 

如何成為一位賽事主任 

香港帆船運動總會現正發展一個帆船競賽管理計劃, 此計劃的目的是訓練有興趣人士成為賽事管理人

員, 晉身成為各會所或水上活動中心比賽的賽事主任。課程提供參加者多方面的帆船競賽管理知識和

技能。 

 

課程綱要 

本課程需時約 8 小時於課室內教授。完成課程及當天考試合格後，要達到被認可資格及頒發證書，參

加者必須於緊隨的 24 個月內以助理賽事主任身份參與最少8天帆船競賽項目。當值的賽事主任會以書

面方式證明該參加者的表現達到所需水平，填寫一份實習紀錄表。參加者必須需要保存及遞交此份活

動記錄以作證明。紀錄表可於帆船運動總會網站下載。 
 

課程範圍 

課程包括以下內容： 

1. 介紹會所級別的帆船競賽管理 6. 開賽程序 

2. 角式與責任 7. 比賽中之控制 

3. 資源與裝備 8. 比賽終點 

4. 天氣 9. 比賽後的事項 

5. 賽事場地與航線 10. 選擇題考試（合格分數為70%或以上） 
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參加資格 

參加者必須備有帆船運動及比賽經驗，競賽管理經驗更佳，對學習感興趣並且有意積極參與帆船競賽管

理。 
 

導師 

Inge Strompf-Jepsen 
Bonnie Cheng 

導師會以英文，需要時輔以廣東話教授。 
 

課程日期 

2023 年 12 月 9 日 星期六 09:30 – 17:30 
 

課程地點 

香港香港仔深灣道20號香港仔遊艇會三樓Harbour Room會議室 
 

人數: 

最多 18 人 
 

費用: 港幣500元正（包括午餐） 

 

報名方法: 

請填寫網上表格 

最符合參加資格的報名者會被優先考慮，通知付款方法及期限。 

 

截止報名日期: 

2023 年 12 月 3 日 
 

查詢 

中國香港帆船運動總會  

電郵: admin@sailing.org.hk  電話 : 2504 8159 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc7JeYIRjqBPxhpvpq1Mn98_GuRJ3j94EM7TTThh2z45v9EUQ/viewform
mailto:admin@sailing.org.hk

